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Redna letna skupščina društva Združenje avtorjev in nosilcev malih in drugih avtorskih 
pravic Slovenije, k. o. (v nadaljevanju: ZAMP) je bila sklicana v ponedeljek, 3.7.2023, 
ob 12.00 uri v dvorani Društva univerzitetnih profesorjev, Reber 11, 1000 Ljubljana. 

Skupščine se je na podlagi šestega odstavka 23. člena Zakona o kolektivnem upravljanju 
avtorskih in sorodnih pravic (Uradni list RS, št. 63/16; v nadaljevanju: ZKUASP) udeležila 
tudi pooblaščenka Urada RS za intelektualno lastnino, gospa Daniela Knez. 

Skupščina je bila sklicana z objavo sklica na spletni strani Agencije Republike Slovenije za 
javnopravne evidence in storitve (v nadaljnjem besedilu: AJPES) dne 19. 6. 2023 in z 
objavo sklica in gradiva na spletni strani društva (https://www.zamp
zdruzen je.si/ aktualno/ novice/vabilo-na-sku pscino-zamp-2023.html) istega dne. Besedilo 
objave sklica je priloženo temu zapisniku. Pooblastila za zastopanje in druga dokazila o 
sklicu hrani Združenje ZAMP. Seznam udeležencev je priložen temu zapisniku. 

Nihče ni zahteval posebnega ugotavljanja istovetnosti udeležencev. 

Za skupščino je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev skupščine, ugotavljanje sklepčnosti in izvolitev delovnih teles 
skupščine 

2. Obravnava Poročila Nadzornega odbora o Letnem poročilu za leto 2022 

3. Obravnava Poročila o delovanju Nadzornega odbora Združenja ZAMP za leto 
2022, seznanitev z izjavami poslovodstva in članov Nadzornega odbora o 
nasprotju interesov ter obravnava in sprejem revidiranega Letnega poročila za 
leto 2022 s poročilom revizorja 

4. Poročilo poslovodstva o delovanju Združenja ZAMP v tekočem letu in obravnava 
predloga Finančnega načrta za leto 2023 

5. Poročilo poslovodstva o poteku pogajanj o skupnem sporazumu z RTV Slovenija 

6. Pobude in vprašanja članov 
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AD 1: OTVORITEV SKUPŠČINE, UGOTAVUANJE SKLEPČNOSTI IN IZVOLITEV DELOVNIH 
TELES SKUPŠČINE 

Ob 12:07 je poslovodja ZAMP, mag. Barbara Pogačnik, ugotovila, da ob 12:00 ni bila 
prisotna večina članov in v skladu z 9. odstavkom 16. člena Statuta društva ZAMP -
Združenja avtorjev in nosilcev malih in drugih avtorskih pravic Slovenije, k. o., z dne 
19.10.2017 (v nadaljevanju: Statut) odložila začetek skupščine za 15 minut. 

Ob 12:16 je nato mag. Barbara Pogačnik otvorila zasedanje skupščine ZAMP. Prisotne je 
seznanila, da ob 12:00 skupščina ni bila sklepčna, ker ni bila navzoča polovica rednih 
članov, saj lahko po določbi 9. odstavka 16. člena Statuta skupščina veljavno odloča, če je 
navzočih vsaj polovica članov. če na začetku seje skupščine ni prisotnih več kot polovica 
članov ali njihovih pooblaščencev, se seja nadaljuje čez 15 minut in v tem primeru 
skupščina lahko odloča, če je prisotnih vsaj 10 članov. 

Ker je bilo ob 12:16 uri navzočih več kot 10 članov, je mag. Barbara Pogačnik razglasila, da 
lahko skupščina veljavno odloča. Ugotovila je, da je na skupščini prisotnih 15 rednih članov 
in da so podana 4 pooblastila rednih članov, skupno torej 19 glasov. 

Mag. Barbara Pogačnik je opozorila, da je predlagana overiteljica zapisnika Dušanka 
Zabukovec zbolela in se zato ni mogla udeležiti skupščine. Predlagala je, da se namesto 
nje za overitelja zapisnika imenuje Iztoka lica. 

Poslovodstvo Združenja ZAMP predlaga skupščini, da sprejme naslednje sklepe: 

Sklep št.1: 

Sklep št. 2: 

Sklep št. 3: 

Ugotovi se, da je skupščina sklepčna. 

Za predsedujočega skupščine se imenuje odvetnik Mitja Bartenjev. 

Za zapisnikarja se imenuje Tomaž Lajovic. 

Za overite/jo zapisnika se imenujeta: 1. Julija Potrč Šavli in 2. Iztok lic 

Za preštevalca glasov se imenuje dr. David Nedeljkovic. 

Poslovodja zaradi višje sile predlaga spremembo drugega odstavka sklepa 
št. 3, in sicer, da se namesto Dušanke Zabukovec za overite/jo zapisnika 
imenuje Iztoka lica. 

Skupščina je z 19 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 1 
in ugotovila sklepčnost skupščine. 

Skupščina je z 19 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 2 
in potrdila, da se za predsedujočega skupščine imenuje odvetnik Mitja Bartenjev. 

Skupščina je z 19 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 3 
in potrdila ostale predlagane organe skupščine oziroma njihove člane. 

Poslovodja Združenja ZAMP, mag. Barbara Pogačnik, je besedo predala imenovanemu 
predsedujočemu skupščine, odvetniku Mitji Bartenjevu, ki je ugotovil, da seznam 
udeležencev izkazuje, da je skupščina po 9. odstavku 16. člena Statuta sklepčna. 

Predsedujoči skupščine je udeležence obvestil, da je iz seznama navzočih razvidna 
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udeležba (osebno ali po pooblaščencih) 15 članov društva, ki imajo skupaj 19 glasov. 
Predsedujoči skupščine je podpisal seznam udeležencev in obvestil navzoče, da ga imajo 
lahko ves čas trajanja skupščine na vpogled. 

Predsedujoči skupščine je v zvezi z vodenjem skupščine pojasnil tudi nekaj procesnih 
pravil. Za veljaven sprejem sklepov je potrebna večina glasov na skupščini navzočih članov 
z glasovalnimi pravicami. Dodal je še, da ima pri vsaki točki dnevnega reda najprej besedo 
poročevalec, ki točko vsebinsko predstavi, nato sledi razprava, v kateri ima vsak na voljo 
2 minuti, predsedujoči skupščine pa predlagani sklep na glas prebere in ga da na 
glasovanje. Opozoril je tudi na to, da bo razprava z razglasitvijo izida glasovanja o sklepu 
končana. 

AD 2: OBRAVNAVA POROČILA NADZORNEGA ODBORA O LETNEM POROČILU ZA 
LETO2022 

Predsedujoči skupščine je predsednika Nadzornega odbora dr. Davida Nedeljkoviča 

zaprosil za predstavitev Poročila Nadzornega odbora o Letnem poročilu 2022, ki je skupaj 
z ostalim skupščinskim gradivom objavljeno na spletni strani društva. 

David Nedeljkovičje v povzetku predstavil poročilo Nadzornega odbora o Letnem poročilu 
za leto 2022. 

Članica Simona Kermavner je prosila za podrobnejša pojasnila o pomenu spremembe 
računovodske usmeritve oziroma novega načina prikazovanja prihodkov kolektivne 
organizacije, na kar je dobila kratka pojasnila, ki jih je ocenila kot zadostna. 

Predsednik skupščine je navzoče člane pozval k razpravi glede predstavitve Poročila 
Nadzornega odbora o Letnem poročilu. 

K razpravi sta se prijavila dva člana, in sicer eden, gospod Boris Višnovec, s prošnjo za 
pojasnila o enoti, v kateri so izraženi finančni izkazi, ter Iztok lic zgolj s pojasnilom o vlogi 
Nadzornega odbora v okviru kolektivne organizacije pri potrjevanju Letnega poročila. 

Predsedujoči skupščini je skupščini dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja 
ZAMP, da sprejme naslednji sklep: 

Sklep št. 4: Skupščina se seznani s Poročilom Nadzornega odbora o Letnem poročilu 
za leto 2022, ki je objavljeno v gradivu za skupščino. 

Skupščina je z 19 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 4, 
da je seznanjena s Poročilom Nadzornega odbora o Letnem poročilu za leto 2022, ki je 
objavljeno v gradivu za skupščino. 

AD 3: OBRAVNAVA POROČILA O DELOVANJU NADZORNEGA ODBORA ZDRUŽENJA 
ZAMP ZA LETO 2022, SEZNANITEV Z IZJAVAMI POSLOVODSTVA IN ČLANOV 
NADZORNEGA ODBORA O NASPROTJU INTERESOV TER OBRAVNAVA IN 
SPREJEM REVIDIRANEGA LETNEGA POROČILA ZA LETO 2022 S POROČILOM 
REVIZORJA 

Predsedujoči skupščine je besedo ponovno predal predsedniku Nadzornega odbora g. 
Davidu Nedeljkoviču, ki je podrobno predstavil Poročilo Nadzornega odbora o delu v letu 
2022. Pojasnil je, da je imel Nadzorni odbor v lanskem letu štiri seje. 
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ZAMP 
Leto 2022 je bilo v znamenju ustalitve fakturiranih honorarjev oziroma njihove povrnitve 
na ravni pred epidemijo, pogajanj o skupnem sporazumu z RTV Slovenija ter sprejema 
novel dveh ključnih zakonov, ZASP in ZKUASP. Nadzorni odbor je v letu 2022 poleg 
finančnega delovanja Združenja ZAMP spremljal tudi organizacijski vidik in kadrovski vidik 
delovanja Združenja ZAMP. 

Predsednik skupščine je navzoče člane pozval k razpravi glede predstavitve poročila 
Nadzornega odbora v letu 2022. K razpravi se ni prijavil nihče. 

Predsedujoči skupščine je skupščini dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja 
ZAMP, da sprejme naslednja sklepa: 

Sklep št. S: Skupščina se seznani s Poročilom o delovanju Nadzornega odbora 
Združenja ZAMP za leto 2022, ki je sestavni del Letnega poročila Združenja 
ZAMP za poslovno leto 2022. 

Skupščina je z 19 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. S, 
da je seznanjena s poročilom o delovanju Nadzornega odbora v letu 2021. 

Sklep št. 6: Skupščina se seznani s podanimi pisnimi izjavami poslovodstva in članov 
Nadzornega odbora Združenja ZAMP o nasprotju interesov po 29. členu 
ZKUASP, ki so sestavni del Letnega poročila Združenja ZAMP za poslovno 
leto 2022. 

Skupščina je z 19 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 6, 
da je seznanjena s podanimi pisnimi izjavami poslovodstva in članov Nadzornega 
odbora Združenja ZAMP o nasprotju interesov po 29. členu ZKUASP, ki so sestavni del 
Letnega poročila Združenja ZAMP za poslovno leto 2022. 

Predsedujoči skupščine je zaprosil poslovodjo, mag. Barbaro Pogačnik, da predstavi 
poročilo o delu poslovodstva v letu 2022 in revidirano Letno poročilo za leto 2022. 

Mag. Barbara Pogačnik je izčrpno predstavila poročilo poslovodstva in revidirano Letno 
poročilo za leto 2022. Uvodoma je predstavila višino letno zbranih sredstev skozi 
zgodovino Združenja ZAMP, vlogo pomembnejših pravic v skupni vsoti nabranih sredstev 
v zadnjih letih ter posebej tudi v letu 2022 nenačrtovani primanjkljaj iz naslova uporabe v 
programih RTV Slovenija. Izpostavila je napore ZAMP pri iskanju neznanih imetnikov in 
pomen tega početja za uspešnost kolektivne organizacije z vidika deleža dodeljenih 
sredstev v okviru rednih letnih delitev, ter poudarila pomen kontinuiranega razvoja 
informacijske podpore. Za bližnjo prihodnost je napovedala tudi spremembe statuta in 
ostalih temeljnih aktov Združenja ZAMP, in sicer tako, da bodo ne le skladni z ZKUASP in 
drugimi predpisi, ampak da bodo razmerja usklajena z razvojem načinov uporabe del in 
poročanja uporabnikov na eni ter podporo dolgoročnemu razvoju Združenja ZAMP kot 
kolektivne organizacije na drugi strani. 

Predsednik skupščine je ob 12:59 ugotovil, da je prisotnih 18 glasov, saj je odšla članica 
Cilka Žagar. 

Predsedujoči skupščine je navzoče člane pozval k razpravi glede poročila poslovodstva in 
revidiranega Letnega poročila Združenja ZAMP. 

K razpravi se je prijavila pooblaščenka Urada RS za intelektualno lastnino, Daniela Knez, 
in sicer s predlogom, da se v zapisnik vključi tudi informacija v zvezi z nerazdeljenimi 

Stran 4 od 7 



ZAMP 
sredstvi v smislu obveznosti iz 13. točke drugega odstavka 41. člena ZKUASP v povezavi s 
šestim odstavkom 35. člena ZKUASP. 

Poslovodstvo je pojasnilo, da Združenje ZAMP doslej za noben znesek nedodeljenih 
avtorskih honorarjev skupščini ni predlagalo vplačila v namenski sklad, sredstev 
nedodeljenih avtorskih honorarjev pa tudi ni uporabilo za noben drug namen, iz česar 
izhaja, da trenutno ni nerazdeljenih sredstev Združenja ZAMP, zaradi česar ta kategorija 
tudi ni eksplicitno omenjena v Letnem poročilu za leto 2022. 

Predsedujoči skupščine je skupščini dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja 
ZAMP, da sprejme naslednji sklep: 

Sklep št. 7: Skupščina se seznani s poročilom poslovodstva in sprejme revidirano 
Letno poročilo Združenja ZAMP za leto 2022, ki je objavljeno v gradivu za 
skupščino. 

Skupščina je z 18 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 7, 
da je seznanjena s poročilom poslovodstva in da sprejme revidirano Letno poročilo 
Združenja ZAMP za leto 2022, ki je objavljeno v gradivu za skupščino. 

AD 4: POROČILO POSLOVODSTVA O DELOVANJU ZDRUŽENJA ZAMP V TEKOČEM 
LETU IN OBRAVNAVA PREDLOGA FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2023 

Predsedujoči skupščine je besedo predal mag. Barbari Pogačnik, ki je predstavila poročilo 
poslovodstva o delovanju Združenja ZAMP v tekočem letu in predlog Finančnega načrta 
za leto 2023. Finančni načrt za leto 2023 so prisotni prejeli na sami skupščini. 

Predsedujoči skupščine je navzoče člane pozval k razpravi glede poročila o delu 
poslovodstva in predlogu Finančnega načrta za leto 2023. 

Predsednik NO, dr. David Nedeljkovic, je prosil za pojasnilo o povečanju stroška 
amortizacije. Mag. Barbara Pogačnik je pojasnila, da gre za posledico predvidenih vlaganj 
v neopredmetena osnovna sredstva, in sicer predvsem v nadgradnje aplikacije Moj ZAMP. 

V zvezi z negotovim izidom sporazuma z RTV je bilo postavljeno tudi vprašanje glede višine 
odstotka stroškov poslovanja, o čemer je poslovodstvo pojasnilo, da bi bilo v primeru, ko 
bi se odstotek stroškov zvišal preko najvišje dovoljene meje (ta je bila določena v višini 
47 % s sklepom št. 9 skupščine Združenja ZAMP 2021), treba sklicati izredno skupščino in 
potrditi rebalans finančnega načrta za leto 2023. 

Predsedujoči skupščine je skupščini dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja 
ZAMP, da sprejme naslednji sklep: 

Sklep št. 8: Skupščina se seznani s poročilom poslovodstva o delovanju Združenja 
ZAMP v tekočem letu in potrdi Finančni načrt za leto 2023. 

Skupščina je z 18 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 8, 
da je seznanjena s poročilom poslovodstva o delovanju Združenja ZAMP v tekočem letu 
in potrjuje Finančni načrt za leto 2023. 
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AD 5: POROČILO POSLOVODSTVA O POTEKU POGAJANJ O SKUPNEM SPORAZUMU Z 
RTV SLOVENIJA 

Predsedujoči skupščine je besedo predal poslovodji, mag. Barbari Pogačnik, ki je opozorila 
na to, da je vprašanje licenciranja RTV Slovenija - največjega posamičnega uporabnika 
Združenja ZAMP - za združenje izjemnega pomena. Omenila je, da se tarifa ZAMP za vso 
uporabo del v okviru nacionalne RTV praktično ni zvišala že vse od leta 2004. Gre za 
nacionalno RTV organizacijo, ki oddaja več kot 10 radijskih in televizijskih programov in s 
katero smo imeli vse od 2004 do konca lanskega februarja sklenjeno pogodbo o podelitvi 
vseh licenc za uporabo repertoarja ZAMP za enotni pavšalni znesek. Pogajanja o skupnem 
sporazumu, katerih osnovni namen je ureditev podelitve licenc na jasen in pregleden 
način za vsak način uporabe posebej na eni strani in ustrezno poročanje o dejanski 
uporabi na drugi strani, trajajo že četrto leto, pri čemer je moralo Združenje ZAMP zaradi 
neodzivnosti RTV Slovenija lani februarja pogodbo odpovedati. RTV Slovenija se je sicer 
odzval z imenovanjem pogajalske skupine, ki se je v tem času sestala kar 15-krat, a več kot 
eno leto trajajoče stanje nelicenciranosti se nadaljuje. Kot ključna se izpostavljata 
problem uveljavljanja pravic iz del novinarjev in poročanje o uporabi del iz repertoarja 
Združenja ZAMP. Poslovodja je predstavila tudi napore, ki jih je ZAMP vlagal v sam potek 
pogajanj, od zelo širokega vzorčenja uporabe, grafov gibanja vrednosti sekunde po letih, 
izdelane tabele uporabe po posameznih pravicah, večkratne redakcije verzij novega 
sporazuma, naslovitve direktorata za medije na Ministrstvu za kulturo ter Sveta za 
radiodifuzijo v zvezi s problematiko, do različnih dopisov za vodstvo RTVS v zvezi s 
pogajanji. 

Ker gre za pomembnega uporabnika in za avtorje pomembno državno institucijo, 
poslovodstvo predlaga skupščini, da se prične s sodnim uveljavljanjem upravičenj 

imetnikov, če dogovor o poravnavi za obdobje nelicencirane uporabe ne bo sklenjen do 
konca oktobra 2023. 

Predsednik skupščine je navzoče člane pozval k razpravi glede poročila poslovodstva o 
poteku pogajanj o skupnem sporazumu z RTV Slovenija. 

Član skupščine Iztok lic je predsedujočega skupščine kot odvetnika prosil za pojasnilo o 
pomenu predlaganega sklepa. Predsedujoči skupščine, odvetnik Mitja Bartenjev, je 
predlog sklepa podrobno analiziral in pojasnil, da ne gre za vprašanje dovoljenja za sodno 
uveljavljanje pravic, kar poslovodstvo sme tudi brez sklepa skupščine, ampak za nalog 
poslovodstvu, da naj se v primeru izpolnitve v sklepu vsebovanega pogoja sodno 
uveljavljanje tudi izvrši. 

Članici Julijo Potrč Šavli in Aljo Predan je zanimalo, zakaj je v predlogu sklepa kot rok za 
sklenitev dogovora določen prav oktober 2023. Poslovodja mag. Barbara Pogačnik je 
pojasnila, da RTV Slovenija svoj finančni načrt praviloma sprejema v mesecu novembru, 
zato kasneje sprejetih dogovorov pri finančnem načrtovanju morda ne bi uspeli 
upoštevati. Ob pogajanjih, ki že zdaj trajajo več kot tri leta, bi v primeru nesklenitve 
dogovora oktobra poteklo tudi že več kot leto in pol, odkar RTV Slovenija dela iz 
repertoarja Združenja ZAMP uporablja brez licence. 

Predsedujoči je skupščini dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja ZAMP, da 
sprejme naslednji sklep: 

Sklep št. 9: Skupščina se seznani z ustno podanim poročilom poslovodstva o poteku 
pogajanj o skupnem sporazumu z RTV Slovenija in poslovodstvu nalaga 
sodno uveljavljanje pravic imetnikov v primeru, da dogovor med 
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Združenjem ZAMP in RTV Slovenija o poravnavi avtorskih honorarjev iz 
naslova nelicencirane uporabe del iz repertoarja ZAMP na način 
radiodifuznega oddajanja v programih RTV Slovenija v letu 2022 ne bo 
sklenjen najkasneje do konca oktobra 2023. 

Skupščina je z 18 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in z O glasovi PROTI potrdila sklep št. 9, 
da je seznanjena s poročilom poslovodstva o poteku pogajanj o skupnem sporazumu z 
RTV Slovenija in poslovodstvu naložila sodno uveljavljanje pravic imetnikov v primeru, 
da dogovor med Združenjem ZAMP in RTV Slovenija o poravnavi avtorskih honorarjev 
iz naslova nelicencirane uporabe del iz repertoarja ZAMP na način radiodifuznega 
oddajanja v programih RTV Slovenija v letu 2022 ne bo sklenjen najkasneje do konca 
oktobra 2023. 

AD 6: POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV 

Predsedujoči skupščine je prisotne pozval k podaji svojih pobud in vprašanj. 

K besedi se je priglasil član Iztok lic, ki je poslovodstvu izrekel pohvale za prizadevanja za 
varovanje interesov pišočih avtorjev in pomemben napredek v delovanju kolektivne 
organizacije v zadnjih štirih letih. 

Predsednik NO dr. David Nedeljkovi<: je skupščino obvestil, da je mag. Barbara Pogačnik 
aprila letos nastopila svoj drugi mandat na mestu poslovodje. 

Na koncu je predsedujoči skupščine navzoče vprašal, ali ima kdo kakršno koli pripombo 
na vodenje skupščine. Ker pripomb ni bilo, je ugotovil, da je dnevni red izčrpan in 
zasedanje zaključil ob 14:41 uri. 

Predsednik skupščine: Mitja Bartenjev 

Zapisnikar: Tomaž Lajovic 

Overitelja: Julija Potrč Šavli 

Iztok lic 
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